

Return form for the return of B2B electrical and electronic equipment in the EU.

*** German version below ***

Which devices do we return?

Devices from Leica Biosystems Nussloch GmbH that are marked with the crossed-out waste wheely bin and are used commercially can be ordered for professional disposal using this form. This is free of charge for the customer.



Please note:

In the event of a deviation from the appliance data / quantities specified in this return form, we reserve the right to refuse collection of these appliances. If they do not correspond to the condition described, the ordering party shall bear the additional costs incurred for the transportation and/or professional recycling of these appliances.

We will contact you regarding the collection date/time.

With this return, Leica Biosystems GmbH fulfills its manufacturer obligations according to § 19 paragraph 1 ElektroG or EU WEEE according to §5 paragraph 5.

Binding collection conditions:

- Devices must be packed on the first floor or on a pallet ready for collection.
- The device is free of consumables, such as reagents or toner.
- Delete all personal data on the electrical or electronic device(s)
- Remove old batteries and accumulators that are not enclosed in the waste electrical appliance, as well as lamps that can be removed from the waste electrical appliance without destroying them, before handing in the waste electrical appliance.
- Pack the appliance(s) and make them available for collection. ATTENTION: If it is not possible to pack the device(s) due to the dimensions, please note this under "Special instructions"
- To arrange the return of one of our B2B devices, please use this form and send it in full to WEEE@leicabiosystems.de
- Please note that collection can only take place if all details are complete and correctly entered.

Important: Infectious devices cannot be taken back!

**Return form for the return of B2B electrical and
electronic equipment in the EU.**

Information about your company

- Company:
- Street:
- Notes:
- ZIP:
- City:
- Country:
- Sales tax ID:

Please specify a contact person for collection:

- First- /last name:
- Email:
- Phone:

Devices for collection

- Product name:
- Serial number (see name plate):
- Known pollutants (coolant, ...):
- Quantity:
- Total weight (kg):

Transport packaging: e.g. cardboard box, pallet, etc.:

Important notes for collection:

Datum:

Name

Signature

Rücksendeformular für die Rückgabe von B2B-Elektround Elektronikgeräten in der EU

Welche Geräte nehmen wir zurück?

Geräte der Leica Biosystems Nussloch GmbH, die mit der durchgestrichenen Mülltonne gekennzeichnet sind und gewerblich genutzt werden, können über dieses Formular zur fachgerechten Entsorgung beauftragt werden. Dies erfolgt für den Kunden kostenlos.



Bitte beachten:

Im Falle einer Abweichung von den in diesem Rücksendeformular angegebenen Gerätedaten / Mengen behalten wir uns das Recht vor, die Abholung dieser Geräte abzulehnen. Entsprechen diese nicht dem beschriebenen Zustand, übernimmt der Beauftragende die anfallenden Mehrkosten für den Transport und/oder das fachgerechte Recycling dieser Geräte.

Bzgl. des Abholdatums /Abholzeit setzen wir uns mit Ihnen in Verbindung.

Mit dieser Rücknahme kommt Leica Biosystems GmbH seinen Herstellerpflichten gemäß § 19 Absatz 1 ElektroG bzw. EU WEEE nach §5 Absatz 5.

Verbindliche Abholbedingungen:

- Geräte müssen im Erdgeschoss verpackt oder auf einer Palette zur Abholung bereitstehen.
- Das Gerät ist frei von Verbrauchsmaterialien, wie Reagenzien oder Toner
- Löschen Sie alle persönlichen Daten auf dem/den Elektro- bzw. Elektronikgerät/en
- Entnehmen sie Altbatterien und Altakkumulatoren, die nicht vom Elektroaltgerät umschlossen sind, sowie Lampen, die zerstörungsfrei aus dem Elektroaltgerät entnommen werden können, vor der Abgabe vom Elektroaltgerät.
- Verpacken Sie das Gerät/die Geräte und stellen Sie diese zur Abholung bereit. ACHTUNG: Falls eine Verpackung des Gerätes/der Geräte aufgrund der Dimensionen nicht möglich ist, vermerken Sie dies bitte bei „Besondere Hinweise“
- Um die Rückgabe eines unserer B2B-Geräte Altgeräte zu veranlassen, nutzen Sie bitte dieses Formular und senden dieses vollständig an WEEE@leicabiosystems.de
- Bitte beachten Sie, dass eine Abholung nur erfolgen kann, wenn alle Angaben vollständig und ordnungsgemäß eingetragen sind.

Wichtig: Infektiöse Geräte können nicht zurückgenommen werden!

Rücksendeformular für die Rückgabe von B2B-Elektround Elektronikgeräten in der EU

Angaben zu Ihrem Unternehmen

- Firmenname:
- Straße, Hausnummer:
- Zusatz:
- Postleitzahl:
- Stadt:
- Land:
- Umsatzsteuer-ID:

Bitte geben Sie einen Ansprechpartner für die Abholung an:

- Vor- und Nachname:
- Email:
- Telefonnummer:

Geräte für die Abholung

- Produktname:
- Seriennummer (siehe Typenschild):
- Bekannte Schadstoffe (Kühlmittel, ...):
- Anzahl:
- Gesamtgewicht (kg):

Transportverpackung: z.B. Kartonage, Palette etc.:

Wichtige Hinweise für die Abholung:

Datum:

Name Unterschrift